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СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА

ПРЕДМЕТ: Одговор на одборничко питање са ХХХУ седнице Скупштине Града Новог Сада

Одборник у Скупштини Града Новог Сада, Негован Митковић, на ХХХХ/ седници Скупштине
Града Новог Сада, одржаној 14. маја 2018. године поставиоје следеће одборничко питање:

„ Да ли ће се асфалтирати, односно радити правац из Руменке према Футогу. То је
Улица Николе Тесле, односно тих три километра пута, које је остало неуређено између
Футога и Руменке.“

На постављено питање, Градска управа за грађевинско земљиште и инвестиције сачинила је
следећи

ОДГОВОР

Предметни пут између Руменке и Футога, према подацима из евиденције РГЗ–а, јесте
некатегорисан (атарски) пут. Један мањи део овог пута обухваћен је Просторним планом Града
Новог Сада, док је већи део дефинисан Планом генералне регулације насељеног места Футог.
Привођење планираној намени предметног локалитета захтева најпре решавање имовинско–
правних односа јер се, према планској документацији, шири постојећа регулација, а од осталих
садржаја планирана је и бициклистичка стаза.

Решавању имовинско–правних односа приступиће се када за ову намену буду опредељена
потребна средства у буџету Града Новог Сада.
Напомињемо да, приликом сачињавања предлога Програма уређивања грађевинског земљишта
за 2018. годину, наведене месне заједнице нису уврстиле асфалтирање предметног пута међу
захтеве за приоритетна инвестиционаулагања на својој територији.

Стручне службе ове Управе размотриће могућност да се у оквиру редовног одржавања, а у
складу са приоритетима и расположивим средствима, насипањем туцаника изврши санаЦИја
овог пута у ширини постојеће регулације.
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